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SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Minister Zdrowia obiecała, że przekaże
dodatkowe pieniądze na wykonywanie zabiegów wysokospecjalistycznych w świętokrzyskich
szpitalach. Chodzi przede wszystkim o kardiochirurgię. Stanie się tak jednak, tylko jeśli
resort finansów przesunie fundusze dla resortu zdrowia. Członek Zarządu Województwa-
Marek Gos, który spotkał się dziś z minister Ewą Kopacz i szefem Narodowego Funduszu
Zdrowia- Jackiem Paszkiewiczem przypomniał, że w trakcie roku do kieleckiej
kardiochirurgii miały trafić dodatkowe pieniądze z budżetu państwa. Na znacznie gorsze
informacje muszą przygotować się dyrektorzy szpitali, które nie dostały pieniędzy za tak
zwane nadwykonania. NFZ ma 2 miliardy złotych z rezerwy na ten cel, ale umieści je
dopiero w przyszłorocznym budżecie. W trakcie spotkania z przedstawicielami województwa
świętokrzyskiego, Minister Zdrowia zaleciła szefowi NFZ dokładną analizę sytuacji
newralgicznych oddziałów szpitalnych w regionie. Chodzi przede wszystkim o onkologię,
neurochirurgię i ortopedię, które zanotowały najwięcej nadwykonań. Być może te placówki
dostaną dodatkowe pieniądze, ale musi je znaleźć regionalny oddział Funduszu. Podczas
rozmów wyszło na jaw, że prezes NFZ podzielił uznaniowo zeszłoroczną nadwyżkę bez
konsultacji z szefową resortu. Najwięcej pieniędzy dostanie Mazowsze. Województwo
świętokrzyskie znalazło się na szarym końcu listy regionów do podziału.


